



## BORANG PERMOHONAN BANTUAN BAKUL MAKANAN KENDURI RAKYAT HARI WILAYAH PERSEKUTUAN 2021

Kementerian Wilayah Persekutuan (KWP) dengan kerjasama Perbadanan Putrajaya (PPj) kini sedang membantu **WARGA PUTRAJAYA** yang terjejas akibat pandemik Covid-19 terutamanya golongan berpendapatan **RM3,000.00 ke bawah**.

1.	Borang ini perlu diisi oleh <b>KETUA KELUARGA SAHAJA (SATU KELUARGA SATU BANTUAN)</b> .
2.	Pendapatan isi rumah hendaklah <b>kurang daripada RM3,000.00</b> serta terjejas akibat Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) seperti diberhentikan kerja, diarah bercuti tanpa gaji dan bergaji harian atau lain-lain sebab.
3.	Borang hendaklah <b>DISAHKAN</b> oleh <b>MPPWP/ Pengerusi Surau/ Persatuan Penduduk atau Kawasan Rukun Tetangga (KRT)</b> .
4.	Sila sertakan sesalinan dokumen seperti di bawah ( <b>WAJIB DISERTAKAN</b> ) <ul style="list-style-type: none"> <li>- <b>KAD PENGENALAN PEMOHON &amp; PASANGAN</b></li> <li>- <b>BUKTI PENDAPATAN (SLIP GAJI/ PENYATA PENDAPATAN) PEMOHON &amp; PASANGAN</b></li> <li>- <b>BIL UTILITI (TNB/ SYABAS/ ASTRO/ TELEKOM)</b></li> <li>- <b>KAD OKU (JIKA BERKAITAN) &amp; LAIN DOKUMEN BERKAITAN</b></li> </ul>
5.	Permohonan ini akan <b>DITOLAK</b> sekiranya butiran & dokumen yang diberikan tidak lengkap atau tidak benar.
6.	<b>BORANG YANG LENGKAP DI ISI &amp; MEMENUHI SYARAT KELAYAKAN HENDAKLAH DIKEMBALIKAN KEPADA URUS SETIA DI LOBI DEWAN PERSIDANGAN, KOMPLEKS PERBADANAN PUTRAJAYA, PRESINT 3, PUTRAJAYA BERMULA 16 FEBRUARI HINGGA 20 FEBRUARI 2021 DARI JAM 9.00 PAGI HINGGA 1.00 TENGAH HARI</b> atau email kepada <b>bantuan@ppj.gov.my</b> .

Nama Pemohon (Ketua Isi Rumah)				Warganegara		
No. Kad Pengenalan/ Umur				No. Telefon		
Pekerjaan				Pendapatan Bulanan (Lampirkan Slip Gaji)		
Tarikh Lahir		Agama		No. Kad OKU (Jika Berkaitan)		
Bangsa			Jantina	Lelaki		Perempuan
Bilangan Isi Rumah (Sila Nyatakan)			Status	Bujang		Berkahwin
Nama Pasangan				Warganegara		
No. Kad Pengenalan / Umur Pasangan				No. Telefon Pasangan		
Pekerjaan Pasangan				Pendapatan Bulanan Pasangan (Lampirkan Slip Gaji)		
Alamat Rumah						

Status Pekerjaan Terkini Pemohon (Sila tandakan ( X ) pada ruangan berkaitan )	Diberhentikan Kerja	JIKA BERKAITAN SILA LAMPIRKAN SURAT BERHENTI KERJA
	Diarah Bercuti Tanpa Gaji	JIKA BERKAITAN SILA LAMPIRKAN SURAT BERECUTI TANPA GAJI
	Bergaji Harian	SILA LAMPIRKAN DOKUMEN BERKAITAN
	Lain-lain (Sila Nyatakan)	SILA LAMPIRKAN DOKUMEN BERKAITAN
Bilangan Anak Bersekolah	Institusi Pengajian Tinggi	
	Sekolah Rendah	
	Sekolah Menengah	
Jenis Bantuan Yang Telah Diterima Semasa PKP (Sila Nyatakan)		

### PERAKUAN PEMOHON

Dengan ini saya mengesahkan maklumat yang diberikan adalah benar dan telah melampirkan dokumen sokongan seperti yang bertanda ( X ) dalam ruangan di bawah. Saya juga memahami bahawa permohonan ini akan ditolak sekiranya butiran dan dokumen yang diberikan tidak lengkap atau tidak benar atau melebihi kelayakan yang ditetapkan.

	<b>SALINAN KAD PENGENALAN PEMOHON &amp; PASANGAN</b>
	<b>SALINAN BUKTI PENDAPATAN (SLIP GAJI/ PENYATA PENDAPATAN) PEMOHON &amp; PASANGAN</b>
	<b>SALINAN BIL UTILITI (TNB/ SYABAS/ ASTRO/ TELEKOM)</b>
	<b>SALINAN KAD OKU (JIKA BERKAITAN) &amp; LAIN DOKUMEN BERKAITAN</b>
	<b>PENGESAHAN WAKIL PENDUDUK (MPPWP/ PENERUSI SURAU/ PERSATUAN PENDUDUK/ KRT)</b>

Tandatangan :  
 Nama :  
 No. K/P :  
 Tarikh :

### PENGESAHAN WAKIL PENDUDUK SEPERTI MPPWP/ PENERUSI SURAU/ PERSATUAN PENDUDUK/ KAWASAN RUKUN TETANGGA (KRT).

Saya mengaku segala butiran yang diberi adalah benar dan pendapatan yang diisytiharkan adalah pendapatan yang benar, sejajar dengan kehendak Borang Permohonan Bantuan PKP ini.

Tandatangan :  
 Nama :  
 No. K/P :  
 Tarikh :  
 Cop Pengesahan :

### UNTUK URUSAN PEJABAT

Disemak Oleh :

Tarikh :